
Protokół z IV  Sesji Rady Gminy Brzozie z dnia 24 stycznia 2019r.
IV  Sesja Rady Gminy Brzozie  odbyła się   w dniu 24  stycznia 2019 r.  w sali posiedzeń
urzędu  gminy  .  Początek  obrad  o  godz.10:00    zakończenie  o  godz.11:30.  W miejscu
widocznym     dla  osób  wchodzących na salę obrad   została umieszczona   informacja o
przetwarzaniu  danych osobowych na sesji rady gminy oraz infomacja  o transmisji obrad
sesji.
Na stan  radnych 15 obecnych było 15 radnych.
W sesji poza radą udział  wzięli :
1. Wójt Gminy Brzozie  -Pani Danuta   Kędziorska,
2. Sekretarż  Gminy Brzozie  -Pani Halina Siecińska .
3.   Sołtysi według listy obecności ,
4. Mieszkańcy Gminy   Brzozie według  listy obecności ,
5. Radna Rady Powiatu Brodnickiego -Pani Małgorzata Smoczyńska.
Otwarcia IV Sesji Rady Gminy   Brzozie dokonała  Przewodnicząca  Rady Gminy Brzozie
witając wszystkich   obecnych na sesji . Porządek   obrad radni oraz sołtysi   otrzymali   w
materiałach na sesję. Nie zgłoszono uwag i w głosowaniu jawnym  radni przyjęli porządek
obrad w następującym brzmieniu/ imiemy wykaz głosowania  w załączeniu do protokołu/.
1.Otwarcie  sesji  oraz   stwierdzenie quorom.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie  protokołu z 111 Sesji Rady Gminy  Brzozie z dnia 20 grudnia 2018r.
4. Zgłaszanie wniosków  przez radnych.
5.Sprawozdanie   z   wysokości   średnich   wynagrodzeń   nauczycieli   na   poszczególnych
stopniach awansu   zawodowego  w szkołach prowadzonych przez jednostkę   samorządu
terytorialnego za 2018r.
6.Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobieganiu   bezdomności zwierząt  na 2019r.
7.Podjęcie uchwały w sprawie  Regulaminu  obywatelskiej inicjatyw  uchwałodawczej.
8. Podjęcie uchwał w sprawie  zmian uchwał  statutów sołectw na  terenie Gminy Brzozie
/ 1 1   sołectw - 1 1 uchwał/.
9.Podjęcie  uchwały w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brzozie .
10.Podjęcie uchwały w sprawie   wyboru Przewodniczącego   Komisji Rewizyjnej     Rady
Gminy Brzozie .
11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie    powołania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady
Gminy Brzozie .
12.Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru  Przewodniczącego Komisji Skarg , Wniosków i
Petycji Rady Gminy Brzozie .
13;Podjęcie uchwały w sprawie  powołania Komisji  Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i
lnnowacji Rady Gminy Brzozie .
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14.  Podjęcie uchwały w sprawie   powołania Komisji Rolnictwa ,  Ochrony  Środowiska i
Zdrowia  Rady Gminy Brzozie .
15.Podjęcie uchwały w sprawie   powołania   Komisji   Kapitału   Ludzkiego i Partnerstwa
Społecznego Rady Gminy Brzozie.
16. Podjęcie    uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  111/9/2018 Rady Gminy Brzozie   z
dnia 20 grudnia  2018r. w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej   Gminy
Brzozie na lata  2019-2026.
17. Podjęcie uchwały w sprawie   zmiany   uchwały  Nr 111/10/2018 Rady   Gminy Brzozie
z dnia 20 grudnia 2018r. w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Brzozie  na 2019r.
18.Wolne wnioski i zapytania radnych.
19.Wolne wnioski i zapytania  sołtysów i mieszkańców.
20. Zakończenie obrad  IV Sesji   Rady Gminy Brzozie.
Ad. pkt.3
Protokół   z 111 Sesji Rady Gminy Brzozie z dnia 20 grudnia 2018r. w formie papierowej
radni oraz sołtysi otrzymali w materiałach  na sesję . Nie zgłoszono  uwag i w głosowaniu
jawnym  radni przyjęli  protokół / imiemy  wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt  4
Zgłaszanie wniosków przez radnych -nie zgłoszono.
Ad. pkt 5
Sprawozdanie   z   wysokości    średnich   wynagrodzeń   nauczycieli   na   poszczególnych
stopniach awansu   zawodowego   w szkołach prowadzonych   przez jednostkę samoi.ządu
terytorialnego za 2018r. radni oraz sołtysi otrzymali  w materiałach na sesję. Na spotkaniu
roboczym   z   radnymi   w   dniu   22   stycznia   br.   Pani   Dorota   Ewertowska   omówiła
przedstawione  sprawozdanie.
Nie zgłoszono   uwag  -radni przyjęli do wiadomości  przedstawione sprawozdanie.
Ad. pkt 6
Projekt   uchwały   w   sprawie   programu   opieki   nad   zwierzętami   bezdomnymi   oraz
zapobieganiu bezdomności zwierząt na 2019r.   radni oraz sołtysi otrzymali w materiałach
na sesję. Na spotkaniu  roboczym z radnymi w dniu 22 stycznia br.  Pan Maciej Kaniewski
omówił    projekt  uchwały.  Projekt  uchwały  został    odczytany    w  całości  na  sesji.  Nie
zgłoszonę   zapytań.   Radni   w   głosowaniu  jawny   podjęli   uchwałę   /imiemy   wykaz
głosowania  w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 7
Projekt uchwały   w  sprawie   Regulaminu   obywatelskiej    inicjatywy   uchwałodawczej
radni otrzymali  na spotkaniu roboczym w dniu 22 stycznia br.,  na którym  Pani Sekretarz
Gminy   omówiła  przedstawiony  projekt   uchwały.   Projekt  uchwały   został   w   całości
odczytany na sesji. Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę/
imienny wykaz głosowania  w załączeniu do protokołu/.
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Ad. pkt. 8
Projekt   uchwały   w sprawie   zmiany   uchwały w sprawie statutu   sołectwa   na terenie
Gminy    Brzozie    radni  oraz  softysi  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na  spotkaniu
roboczym z radnymi w dniu 22 stycznia br.   przedstawiono  zmianę  w statutach sołectw;
1) projekt uchwały w sprawie    zmiany    Statutu sołectwa    Brzozie   został odczytany na
sesji. Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę ,
2) projekt   uchwały w sprawie zmiany Statutu sołectwa     Jajkowo   został odczytany na
sesji. Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę ,
3) projekt uchwały w  spi.awie   zmiany  Statutu  Sołectwa  Janówko   został  odczytany  na
sesji. Nie zgłoszono   zapytań. Radni w głosowaniujawnym podjęli uchwałę,
4) projekt uchwały w sprawie  zamiany Statutu   Sołectwa  Małe Leźno   został odczytany
na sesji. Nie zgłoszono  zapytań. Radni  w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę,
5)  projekt  uchwały  w  sprawie       zmiany  Statutu  Sołectwa    Mały  Głęboczek    został
odczytany na sesji. Nie zgłoszono  zapytań. Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę,
6) projekt uchwały w sprawie   zmiany Statutu Sołectwa   Sugajno     został odczytany na
sesji. Nie zgłoszono   zapytań. Radni w głosowaniujawnym podjęli  uchwałę,
7) projekt uchwały   w sprawie zmiany   Statutu Sołectwa   Swiecie    został odczytany na
sesji. Nie zgłoszono zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę,
8) projekt uchwały     w sprawie   zmiany Statutu  Sołectwa   Trepki   został odczytany na
sesji. Nie zgłoszono  zapytań. Radni w głosowaniujawnym   podjęli uchwałę,
9) projekt  uchwały w sprawie  zmiany Statutu  Sołectwa  Wielkie Leźno  został odczytany
na sesji.  Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę ,
10)  projekt  uchwały  w  sprawie    zmiany  Statutu  Sołectwa  Wielki  Głęboczek    został
odczytany  na   sesji.  Nie  zgłoszono   zapytań.     Radni   w  głosowaniu  jawnym  podjęli
uchwałę,
11) projekt   uchwały w sprawie zmiany  Statutu Sołectwa Zembrze został odczytany   na
sesji  . Nie zgłoszono     zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę./Imieme
wykazy  głosowań  radnych  w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 9
Projekt uchwały w sprawie  powołania  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brzozie    radni
otrzymali w materiałach na sesję. Na spotkaniu roboczym z radnymi   w dniu 22 stycznia
br.   radni  zgłosili  3   osoby     do   składu  osobowego     komisji.   Projekt  uchwały  został
odczytany na sesji. Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę/
imienny wykaz głosowania  w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 10
Projekt uchwały w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Brzozie radni otrzymali w materiałach na sesję. Na spotkaniu roboczym  z radnymi w dniu
22 stycznia  br. radni   zgłosili     dwóch    kandydatów na przewodniczącego w/w komisji.
Projekt uchwały  został   odczytany na sesji.  Nie zgłoszono zapytań.
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Radni  w  głosowaniu jawnym  podjęli  uchwałę  o    wyborze  Przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej Rady  Gminy Brzozie/ imiemy wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt  1 1
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji  Skarg,  Wniosków i Petycji Rady Gminy
Brzozie  radni    otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na  spotkaniu  roboczym  w  dniu    22
stycznia br. radni   zgłosili    3  osoby    do    składu osobowego   komisji.    Projekt uchwały
został odczytany na sesji.   Nie zgłoszono zapytań. Radni w głosowaniu jawnym   podjęli
uchwałę/ imienny wykaz  głosowania w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 12
Projekt  uchwały  w  sprawie    wybory  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,   Wniosków  i
Petycji  Rady  Gminy    Brzozie    radni  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na  spotkaniu
roboczym z radnymi w dniu 22 stycznia br. radni zgłosili kandydata  na przewodniczącego
komisji. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg  Wniosków
i Petycji Rady Gminy Brzozie został odczytany na sesji. Nie zgłoszono zapytań. Radni w
głosowaniu jawnym  podjęli    uchwałę  /  imienny    wykaz  głosowania    w  załączeniu  do
protokołu/.
Ad. pkt 13
Projekt  uchwały  w  sprawie    powołania  składu  osobowego  Komisji  Budżetu,  Rozwoju
Gospodarczego  i  lmowacji   Rady   Gminy   Brzozie   radni  otrzymali  w materiałach  na
sesję. Na spotkaniu roboczym  z radnymi w dniu 22 stycznia br. pięciu radnych  wyi.aziło
zgodę   aby     być   członkiem   komisji.  Projekt uchwały został  odczytany na  sesji.   Nie
zgłoszonę  zapytań.  Radni  w  głosowaniu  jawnym  podjęli  uchwałę/  imienny     wykaz
głosowania w załączeniu do protokołu/.
Członkowie
Zbigniewa.
Ad. pkt 14

komisji ze swego składu wybrali przewodniczącego  -radnego  Bąkowskiego

Projekt  uchwały w sprawie  powołania  składu osobowego Komisji  Rolnictwa , Ochrony
Srodowiska  i  Zdrowia Rady Gminy Brzozie   radni otrzymali w materiałach na sesję. Na
spotkaniu roboczym   z radnymi w dniu 22  stycznia br.  ośmiu radnych   wyraziło   zgodę
aby  być  członkiem  komisji.  Projekt  uchwały  został  odczytany  na  sesji.  Nie  zgłoszono
zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym   podjęli uchwałę/ imiemy wykaz głosowania   w
załączeniu do protokołu/.
Członkowie
Bemarda.

komisji ze swego składu  wybrali przewodniczącego -radnego Bieżuńskiego

Ad. pkt 15
Projekt uchwały w sprawie  powołania  składu osobowego Komisji  Kapitału Ludzkiego i
Partnerstwa   Społecznego Rady Gminy Brzozie    radni otrzymali w materiałach na sesję.
Na  spotkaniu   roboczym   z radnymi  w  dniu 22  stycznia br.  pięciu   radnych   wyraziło
zgodę aby  być członkiem  komisji. Projekt uchwały  żostał odczytany na sesji.

-4-



Nie zgłoszono zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym podjęli  uchwałę  / imienny wykaz
głosowania  w załączeniu  do protokołu/.
Członkowie  komisji  ze    swego  składu  osobowego  wybrali    przewodniczącego  -  radną
Wiśniewska lwonę.
Ad. pkt 16
Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 111/9/2018 Rady Gminy Brzozie z dnia 20
grudnia 2018r.     w sprawie uchwalenia wpF   Gminy Brzozie na lata 2019-2026     radni
otrzymali w.materiałach  sesję.   Na spotkaniu roboczym z radnymi w dniu 22 stycznia br.
Skarbnik  Gminy  omówiła     zmiany   wprowadzone  w   w/w  uchwale.  Projekt  uchwały
został odczytany na sesji przez Panią  Sekretarz Gminy. Nie zgłoszono zapytań. Radni  w
głosowaniu  jawnym   podjęli   uchwałę/   imienny   wykaz  głosowania  w   załączeniu   do
protokołu/.
Ad. pkt 17
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 111/10/2018 Rady  Gminy Brzozie  z dnia
20  grudnia  2018r.    w  sprawie  uchwalenia budżetu  Gminy  Brzozie  na  rok  2019    radni
otrzymali w materiałach na sesję.   Na spotkaniu roboczym z radnymi w dniu 22 stycznia
br. proponowane. zmiany zostały omówione przez Panią Skarbnik Gminy. Proj ekt uchwały
został odczytany na sesji przez Panią   Sekretarz Gminy. Nie zgłoszono zapytań. Radni w
głosowaniu  jawnym  podjęli   uchwałę/  imienny   wykaz  głosowania  w  załączeniu   do
protokołu/.

Ad.pkt 18
Wolne wnioski i zapytania  radnych
Radny Kazimierz Domżalski -  na drodze z Zembrza  do Samina    usunąć   zakrzaczenia ,
część została usunięta,
Odp. Wójt -będzie   wykonane,
Radny Tomasz Piotrowicz- przypominam o sprawie budynku kuźni w Wielkim Głęboczku
na  sesji  w miesiącu   grudniu   2018r.  wspomniała   Pani,  Że po  nowym  roku   możemy
przystąpić do wceny ,
- droga asfaltowa prowadząca  do terenów  dawnej żwirowni  w Wielkim  Głęboczku -  w
lesiejest bardzo oblodzona są  tam dwa budynki mieszkalne, tą drogą   jeżdżą mieszkańcy
do  lasu  terenjest dość trudny , posypać   drogę piaskiem  jest niebezpiecznie ,
Radny  Przemysław  Czepek  -  chciałbym  zgłosić    propozycję  -  progi  zwalniające    na
drogach przy szkołach / Brzozie , Jajkowo, Wielkie Leźno /,
-droga  żwirowa w Brzoziu   w kierunku  Pana -==;:L   jest  duża  górka   samochody ,
które    odbierają   mleko, dowrożą pasze -był  problem   aby   dojechać, należy   przywieźć
żwiru  i rolnicy sami   drogę posypią  żwirem ,
Radny Andrzej Malinowski -w szkole w Wielkim Leźnie nagłośnienie jak są uroczystości
to  słabo słychać,
-  wnioskuję  o  budowę świetlicy wiejskiej  w  Małym Leźnie ,
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-   fimdusz sołecki , które wsie   nie  przeznaczyły na oświetlenie   uliczne, czy    się lampy
świecą  ?
-odnośnie głosowań  przez radnych  -jest to s'mieszne,
Odp.  Przewodnicząca Rady Gminy - głosowanie zgodnie z obowiązującym prawem  musi
być  imienne , można   sprawdzićjakjest  w sąsiednich  gminach jeżeli będzie  nas stać na
zakup  nagłośnienia  to będzie inaczej ,
Odp. Wójt-  odnośnie   głosowania   zmieniły się przepisy  prawa  musimy stosować się do
nich i inne  gminy wiejskie mają   taki  sam sposób głosowania , jeżeli rada  zdecyduje   to
zakupimy   sprzęt-jestto   wydatek   od 30 do 50tyś. zł.,
-odnośnie fimduszu sołeckiego wszelkie zmiany będą w miesiącu marcu  2019r. ,    kuźnia
nie  będziemy   robić    wyceny,  bo  nie  wiem jaka będzie    decyzja   mieszkańców, jeżeli
będzie  zgoda  mieszkańców na piśmie  wtedy wykonany  wycenę ,
-hamonogram na ten rok   panu  radnemu udostępnię   jakie sołectwa   nie przeznaczyły

środków na oświetlenie uliczne, światła się świecą wszędzie wiem ,że już  będą zmiany  w
niektórych sołectwach-mieszkańcy mają  do tego prawo,
-  progi  zwalniające  -są    to  drogi  powiatowe     i  zarządcą    jest    powiat  tu  musi  się
wypowiedzieć   policja,   nie wszędzie da się   to zrealizować   możemy   sygnalizować,  Że
taki  pomysł  został zgłoszony co  z tym   zrobią ... ?
-świetlica w Małym  Leźnie  możemy rozpatrywać  rada   jest  od podejmowania decyzji,
-odnośnie    nagłośnienia  w szkole  w wielkim Leźnie   ten problem   zgłaszają     rodzice
są środki  zebrane  przez  radę rodziców, szkołę  oraz przez    osoby prywatne- z funduszu
sołeckiego   można      przeznaczyć  środki   na zakup     nagłośnia nie ma   problemu     nie
ingeruję w to  na co  mieszkańcy przeznaczą  fimdusz sołecki  -ale to   dopiero w miesiącu
marcu br.
Radny Edward Lendzionowski -na  drodze /jest to dro
27  grudniu  2018r.    miało  miejsce  zdarzenie  Pan

a gmima / Swiecie  - Kantyła
wywoził  buraki  cukrowe  i

samochQdy    ciężarowe   /od  15  do  20  tirów /  zablokowały   drogę    i  nie  można     było
przejechać    samochodem    osobowym/   w   razie    pogotowia    czy    straży/    ludzie    się

Z:epnaen"iii|EEiii;sŁ2;:Tłl;Zoeznteo|łg:ioeT:sfi|ndyonlao#zóozst3i:dwuekz,?:n:r2ę;iacj,:ssys:::fg;a;
rozwiązać, dla  dobra   obu stron.
Odp.  Wójt -ja tej decyzji nie wydałam  być może  została wydana za mojego poprzednika
sprawdzę to  i ten problem  rozpoznać .....,
-  odnośnie dróg gminnych   mamy około 200 km dróg  gminnych  i niejesteśmy w stanie
za każdym razem   rozwiązać problem   technicznie i finansowo , posypać piaskiem    było
kilka zgłoszeń nie mogę  obiecać  panu  dzisiaj, że za każdym razem  drogi gminne  będą
Posypane .
Radny   Bąkowski Zbigniew-   otrzymaliśmy wyniki ze szkół   aby zaprosić    Dyrektoi.ów
Szkół  w celu wyjaśnienia , dlaczego  wyniki są takie jaka   jest   przyczyna  ?
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Odp. Wójt -na   komisję      Dyrektorzy  Szkół     zostanązaproszeni i    będziecie    mogli
porozmawiać  na temat  szkolnictwa  i  bardzo złych wyników nauczania na terenie naszej
gminy ,
Radna Florkiewicz Maria - aby złożyć  wniosek do GDDKiA    o  ekrany dźwiękoszczelne
latem i zimą   jest hałas -  samochody ciężarowe  są   przeładowane   jak był prowadzony
gazociąg  zostały usunięte  drzewa, które   wyciszały i tłumiły  hałas,
-droga  z Augustowa    do wielkiego Głęboczka    naprawić     jest to droga polna  wąska
czy  autobus   przejedzie   ?,
Radna Wiśniewska  lwona  - rozmawiałam z Panem  od dróg  i twierdził, że   nie ma takiej
potrzeby  -w  Jajkowie   jest  również taka   potrzeba   aby były ekrany -jest bliżej drogi ,
Odp. Wójt - znam ten problem   były  robione  badania  nie przekraczamy   współczynnika
nie chcą  nam  przyznać  są twarde dane   będziemy   wnosić i zgłaszać   problem.
Ad. pkt 19
Wolne wnioski i zapytania   sołtysów i mieszkańców .
Sołtys Sołectwa Wielki Głęboczek -w sprawie kuźni we wrześniu 2018 roku   na zebraniu
mieszkańcy  prawie    jednogłośnie  się  wypowiedzieli  za    kupnem  kuźni`   czy    to  jest
aktualne  ?
Sołtys   sołectwa   Wielkie   Leźno-   czy   materiały   na   sesję   można   otrzymywać       z
wyprzedzeniem  2 tygodniowym ja pracuję     tydzień  tojest za późno ...
Odp.  Wójt -  odnośnie   materiałów na sesję   zgodnie  z przepisami   prawa jest temin  7
dniowy   i   chcemy  tentemin zachować ,
Pani  Wójt  -poinfomowała,  że   wniosek   Pana ±=:   z poprzedniej    sesji  w
sprawie  chodnika przy drodze powiatowej w Wielkim Leźnie„ rozmawialiśmy  z zarządcą
drogi   i będzie  realizowane takjak  zostało  ustalone",
-  odnośnie  zapytania     Pama   =-:Li=L   /  kuźnia/  trzeba     od  początku  rozpocząć

procedurę , zebranie wiejskie  uchwała  sołectwa ,
Sołtys Sołectwa Mały Głeboczek - czy będzie dofinansowanie do pieców  ekologicznych ?
Sołtys  Sołectwa Janówko-  ustawa śmieciowa   już  obowiązuje  od dawna   fima , która
wygrała  przetarg  organizowała    spotkania  we  wsiach    były  ulotki    mieszkańcy  mieli
okazję    się zapoznać  czy nie można   teraz  przy okazji   zebrań wiejskich   wytłumaczyć
mieszkańcom   aby przekonać ich do segregowania,
Pani Małgorzata Smoczyńska - radna  rady powiatu  brodnickiego  przekazała zebranym
infomację  o   przyjęciu  przez   powiat  budżetu  na rok 2019  -szczegółowa informacja
na BIP starostwa powiatu brodnickiego,
Odp. Wójt i  będą przygotowane ulotki i każdy mieszkaniec otrzyma ,
-odnośnie    dofinansowania    do pieców -będzie    spotkanie wójtów   w Toruniu w tej
sprawie, jeżeli będą programy będziemy korzystać, chciałabym aby było na   przydomowe
oczyszczalnie zainteresowanie mieszkańców jest   sąjuż wnioski złożone  i w pierwszej
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kolejności  one będą rozpatrywane, odnośnie dróg  lokalnych   mam świadomość, że nasze
drogi  są w fatalnym  stanie    byłam w Ministerstwie    i będą  programy na  drogi lokalne
lrdofinansowanie  80 % , a   wkład

-mieszkaniec   Gminy Brzozie  zgłosiła    zapytarie do-Pani wójt -
z odpowiedziami pani wójt    można  sprawdzić  na  stronie  urzędu

własny 20 °/o   mam nadzieję, Że skorzystamy

całą  rozmowę   wraz
gminy -biuletyn infomacji  publicznej -sesje  rady gminy.                                                   ` --
Ad. pkt  20
Po    wyczerpaniu    porządku    obrad    dziękując    wszystkim    za    udział    w    obradach
Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła obrady IV Sesji  Rady Gminy Brzozie .
Protokołowała
8. Biniecka
:--:.---:-:_=_-_::t

Przewodn
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